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DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde Snedsted skole 
Tirsdag, den 3. oktober 2023 

17.00 – 19.30 
Afbud fra: Janni Stærk 
Dagsorden Intro til punktet 
 
1. Nyt fra 

elevrådet (5 
min) 
 
 

 
2. Drøftelse af 

princip 
(10min) 

 
 
 
 
3. Om 
Trombakken (30 
min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
1)Elevrådsrepræsentanterne fortæller om elevrådets 
arbejde lige nu  
 
Snedsted på tværs ide-udvikling. Flere dage. 
 
 
2)Drøftelse af princippet om udgangstilladelse. 
Elevrådsrepræsentanterne deltager. 
 
Godkendt med ændringer. 
 
 
 
3) Mere detaljeret info om Trombakken – herunder også 
fokus på faglighed og trivsel, som SB ønsker at berører på 
alle SB-møder. 
v. Torben Overgaard, afdelingsleder 
 
Torben gennemgår kort diagnoserne ADHD og ASF 
og fortæller om hverdagen på Trombakken og 
værktøjskassen. 
 
Hvad lykkes Trombakken med? 
Elever med skolepotentiale 
Livsduelighed 
Prøver for de elever, hvor det er muligt 
Fritidsaktiviteter 
 
Pladsproblematikken? 
Vi har drøftet pladsproblemerne og afventer 
tilbagemelding fra Thisted Kommune. 
Kommunalbestyrelsen har besluttet en analyse af hele 
kommunens specialområde. 
 
 
 
 
 
 



 

2

4.SFO (15-20 
min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5. Tilbagemelding 
fra forældre-
møderne (5min) 
 
 
 
 
 
6) Bestyrelsens 
synlighed 
(10min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7) Budget-
opfølgning 
(30min) 
 
 
 
 
 
 
 

 
4)På baggrund af et par forældrehenvendelser drøfter vi 
SFO. 

- Fokus på problematikker 
- Afklaring af opgaver til ledelsen på baggrund af 

drøftelsen 
 
Henvendelser fra flere forældre i dette skoleår: 
Ønsker om tydelighed og præcisering af regler, rutiner. 
Tages med på møde i SFO. 
 
 
 
5) Kort runde om indtryk med fokus på om der er noget, 
som SB skal arbejde videre med.  
  
Positive tilbagemeldinger på at nogen vil sidde i 
skolebestyrelsen og at synlighed er godt. 
 
 
 
6) 
En drøftelse af ideer til at skolebestyrelsen skal være 
mere synlig – på sidste møde blev ”pop-up”-indslag på 
Facebook nævnt som en mulighed. 
Vi starter med en kort runde: Hvad har du tænkt på siden 
sidst ift at gøre skolebestyrelsens arbejde mere synligt. 
 
F.eks. billeder fra bestyrelsesmødet på facebook. 
Man kunne Highlighte forandring f.eks. principvedtagelse. 
Elevrådets deltagelse. 
 
IT undersøger klik på referat af SB -mødet? 
 
Aula er den officielle.  
Kort appetitvækker – ”læs hele referatet…..” 
 
Vi starter på aula. 
 
 
7) 
SBs forretningsorden indeholder budgetopfølgning hver 3. 
måned. Der er sat god tid af til punktet, da det er første 
gang for den nysammensatte bestyrelse, at der laves 
budgetopfølgning 
 
Budget gennemgået af Lisbeth.  
Budgettet for 2023 holder. 
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8) Principper 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9) Efterretninger 
 (5 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Redegørelse for håndtering økonomiopbremsning på 
skolen udmeldt af Direktionen. 
 
 
8)  
Fokus på principper, der ikke blev endelig godkendt i 
sidste skoleår 

- Princip for samarbejdet med Koldby Skole vedr 
overbygning – udkast gennemgåes 

- Princip for ordensregler – udsættes til næste møde 
- Princip for udgangstilladelse – udsat gennemgåes, 

mens elevrådet deltager 
- Princip for afvikling af skolefester…… - udkast 

gennemgåes 
- Antimobbestrategi – udsættes til næste møde 

 
Bilag til alle principper vedhæftes dagsordenen 

 
-Antimobbestrategien er godkendt i 2022. 
-Princip for udgangstilladelse vedtaget med 
ændringer under punkt 2 
-Princip for samarbejdet med Koldby Skole vedr. 
overbygningen. –  godkendt med ændringer. 
-princip for afvikling af skolefester og øvrige større 
skolearrangementer – godkendt med ændringer 

         
 
9) 
Bordet rundt – med fokus på forberedte 
efterretningspunkter 
 
Fra Bestyrelsen 

- Nyt fra Kvartalsmødet 
Høringssvar fra skolestrukturdebatten skulle drøftes,  
Oplæg om udvikling..svært i sparetider. 
Lokalforening Skole/forældre – Valg til lokalafdeling 
kommer -måske vi kan få en med.  

    Fællesejendomsservice drøftet. 
 
 
Fra ledelsen: 

- Madordning – status 
Hvad tænker elevrådet. – De skal drøfte det. De giver 
besked. 

- Parkering ved affaldscontainerne 
Ikke plads til parkering mere – plads til kiss and go. 
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10. Eventuelt (5 
min.) 
 
 
 
11. Punkter til 
næste møde (5 
min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

Nyt fra Hovedskolen 
2 Gulve repareres i mellemgruppen. Uge 42-43. 
4 nye skærme købt – mangler til få lokaler, så er har alle 
fået nye skærme. 
Der arbejdes på ny tildelingsmodel for skoleområdets 
almendel, som kommer i høring   mellem 5/12-10/1. 
Nyt fra Trombakken 
 
 
 10)Tidligere formand får mail fra skole og forældre! 
 
 Pjece fra SFO – kigges godt igennem og opdaters 
 
11)Udskudte Principper. 
20 min oplæg om et aktuelt emne på møderne. 
Kunne bestyrelsen hjælpe forældrerådet i SFOen. 
Kunne bestyrelsen se på testresultater på næste møde – 
Fnot. 
 

   
 

 

Referent 

Lene Borggaard. 


